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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2008.  február  hó  12.  napján  14  órai 
kezdettel tartott üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Fodor Judit Kulturális,- Idegenforgalmi Központ és 

Könyvtár igazgatója
Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. ügyvezetője

Oros István Berek-Víz Kft. ügyvezetője
10 fő érdeklődő

Cséti  Attila polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  határozatképes 
számban megjelent, minden képviselő jelen van. Az ülést megnyitja.
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv-hitelesítők személyére. Körmendiné Baksán Mária és Székely László képviselőt 
javasolja. Megkérdezi, hogy vállalják-e a feladatot?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Igen.

Székely László képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

49/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szervezeti  és Működési Szabályzatról 
szóló  26/2006.(XII.12.) sz.  Önkorm.  rendelet  11.§  (3)  bekezdése  alapján  a  jegyzőkönyv-
hitelesítésére 

Körmendiné Baksán Mária és
Székely László képviselőt választja meg.

Erről értesülnek:
1) Körmendiné Baksán Mária képviselő
2) Székely László képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: A napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került.
Megkérdezi, hogy van-e valakinek módosító indítványa, javaslata? 
Nincs.
Javasolja, hogy 1. napirendi pontként a szociális ellátó rendszer kerüljön megtárgyalásra, zárt ülés keretében, 
mivel mind a kistérség képviselője, mind a karcagi jegyző jelen van.
Szavazásra bocsátja a módosító javaslat elfogadását.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  napirendi  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta. 
Szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a módosított napirendi javaslatot 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

50/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  alábbi  napirend  megtárgyalását 
fogadta el:

1) Szociális ellátó rendszer 
2) Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
3) Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előadó: Cséti Attila polgármester
4) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2008. évi költségvetésére.

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
6) Előterjesztés  a  többször  módosított  25/1995.(II.18.)  sz.  Önkorm.  rendelet  módosítására  az 

önkormányzati  tulajdonú  vízközműből  szolgáltatott  ivóvíz,  továbbá  a  biztosított 
szennyvízelvezetés, tisztítás és kezelés díjainak megállapításáról.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző, Oros István ügyvezető 

7) Előterjesztés a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda tantárgyi órakeret növeléséről, illetve 
a zeneiskolai oktatás támogatásáról.
Előterjesztő: Székely László igazgató

8) Előterjesztés a Berek-Beruházó Kht. 2008. évi beruházásairól.
Előterjesztő: Kovács Sándor ügyvezető 

9) Egyéb aktualitások.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

N a p i r e n d i       p o n t o k

t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Szociális ellátó rendszer.  

Cséti Attila polgármester a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. Törvény 12.§ (4) bekezdésének b) 
pontja alapján az 1. napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendel el.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

51/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
Zárt ülés tartásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. Törvény 12.§ (4) bekezdés b) pontja alapján az 1. napirendi pont tárgyalására zárt ülést 
rendel el.
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Erről értesülnek:
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai

2. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Cséti Attila polgármester átadja a szót a képviselő-testület tagjainak.

Perge József képviselő: Az iskola mellett a Radnóti Miklós utcában van egy magas nyárfa, amiről vastag ágak 
vannak letörve. Balesetveszélyes.
A Kunhalom utcának a Sport utca és a Radnóti Miklós utca közötti útalapjában két hatalmas gödör van. Azt egy 
kicsit ki kellene javítani.

Cséti Attila polgármester átadja a szót a megjelenteket.

Kovács Ferenc: A vízszámlát kiküldték neki arra az ingatlanra, amit már eladott. Az eladást be is jelentette. Itt a 
számla, nem tudja, hogy hová tegye.

Oros István: A Berek-Víz Kft-hez tartozik a vízdíj. Vigye be a számlát.

Kovács Ferenc: Nem viszi be, mert nem szívesen fogadják. A vendégforgalmi jelentést a vendégkönyvvel együtt 
leadta, ami eltűnt. Nem kapott átvételi elismervényt sem.

Vargáné  Vadai  Judit:  Az  Idegenforgalmi  Alapítványhoz  lehetett  pályázni  a  befizetett  idegenforgalmi  adó 
visszatérítésére. A pályázat feltétele volt, hogy mellékeljék a vendégkönyvet. Feri bácsi december végén adta le 
a pályázatot. Amikor a pályázati pénzt kifizették, akkor visszaadták a vendégkönyvet is. Kovács S. Lászlónál, az 
Alapítvány elnökénél vannak az alapítvány iratai.

Kovács Ferenc: Nem tudja, hogy hol keresse. Felületes munkát végeznek.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Szólni fognak az alapítvány elnökének, hogy adja vissza a vendégkönyvet.

Kovács Ferenc: A fürdő amikor Kft-vé alakult, nem lehetett volna Rt-vé alakítani?

Cséti Attila polgármester: Ezen már túl vannak, 100%-os önkormányzati tulajdonú Kft. lett a fürdő.

Kovács Ferenc: Felvetette azt is, hogy a hátrányos helyzetűek nem tudnak a fürdőben zuhanyozni. Azt a választ 
kapta, hogy megoldják, de még nem látott változást.
Olvasta a karcagi hírmondóban a Rendőrség beszámolóját. Ellopták az egyik lakos lószerszámját. Ő tudja is, 
hogy ki volt a tettes, de a rendőrség szót sem vált vele. Milyen rendőrség ez?
Társadalmi munkát végeztek a fürdőben. Meg kell köszönni a társadalmi munkát. Ezt nagyon hiányolta. Nagyon 
sok munkát kellene még végezni a faluban.

Cséti Attila polgármester: Van-e még valakinek hozzászólása, kérdése, észrevétele?
Nincs.

3. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Cséti Attila polgármester  január 24-én APEH ellenőrzés volt a Polgármesteri  Hivatalban. Hiányosságot nem 
találtak az ellenőrzés során. Ugyanezen a napon volt egy sajtótájékoztató a Szivek Hotelben a 80 éves bereki 
vízről, majd délután Dr. Hajdu Lajos helytörténeti óra keretében előadást tartott a gyerekeknek a berekfürdői 
vízről.
Február  1-jén  egyeztetést  volt  egy  sportszállodával  kapcsolatosan.  Kérte  a  befektetőt,  hogy  készítsen  egy 
tanulmányt a képviselő-testületnek.

Készült: 2008. február 12-én Oldalszám: 4/14



Február  4-én  víziközmű  egyeztetés  volt.  Bugyik  Sándor  a  Berek-Víz  Kft.  részéről  és  Kustár  Péter  az 
önkormányzat részéről lett megbízva, hogy a szennyvíz bekötéseket ellenőrizzék le, hogy konkrét nyilvántartás 
legyen arról, hogy melyik ingatlannál van bekötve a szennyvíz.
Február 7-én kistérségi ülés volt a szociális ellátó szolgálatról.
Február 8-án megbeszélést tartott Lipóczki Jánossal a Touring Hotellel kapcsolatban. A hotel minél nagyobb 
kihasználtsága érdekében a Berek-Víz Kft. és a Fourli Kft. megpróbál egyezségre jutni. 
Ezt követően közmeghallgatás volt.
Február  9-én  társadalmi  munka volt  a  fürdőben.  Erről  a  honlapon lehet  tájékozódni.  Köszöni  a  résztvevők 
részvételét.
Február 13-án a megyei önkormányzatnál lesz egy tájékoztató az önkormányzatok várható sorsáról.
Február  15-én  lesz  a  kistérség  költségvetésének  megtárgyalása,  valamint  a  Berek-Víz  Kft.  által  kiírt 
tervpályázatok leadási határideje. Tájékoztatja a képviselőket, hogy február 15-én 13 órakor lesz a pályázatok 
bontása. Két tervező céget bízott meg a Kft. a terv elkészítésével.
Február 16-én a Polgárőrségnek lesz közgyűlése.
Február 17-én az iskolában lesz farsang.
Február 18-án 14 órakor lesz egy rendkívüli testületi ülés a tervpályázat elbírálásával kapcsolatosan.
Február 28-től március 3-ig utazás kiállítás lesz, melyre mind az önkormányzat, mind a Berek-Víz Kft. készül.
Köszöni a meghallgatást.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Oros István ügyvezető: A Nemzeti Fejlesztési Terv pályázatához tanulmánytervvel kell rendelkezni. Két tervezőt 
kerestek meg a tervezéssel. A pályázat benyújtási határideje február 29.

4. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az első lejárt határidejű határozat a tanulmányterv volt, amiről most szó volt.
A következő határozat a gázhasznosítás, ami szintén tárgyalásra kerül a mai napon.
A Berek Patikát  közterület-foglalási  kérelme hiányos  volt, ezért  hiánypótlásra hívták fel,  de azóta még nem 
jelentkezett. Közútkezelői hozzájárulás szükséges.
Rendőrséggel bérleti szerződés megkötése. Ez még nem történt meg, ezért javasolja a határidőt 2008. február 29-
ig meghosszabbítani.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  a határozatot  8 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

55/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
a 352/2007.(XI.27.) sz. Önkorm. határozat módosítása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  352/2007.(XI.27.)  sz.  Önkorm. 
határozatának, a bérleti szerződés megkötése a rendőrségi körzeti megbízott iroda bérbeadására 
határidejét 2008. február 29-ére módosítja.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2008. február 29.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai 
4) Polgármesteri Hivatal

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A Berek-Víz Kft-nek átadott eszközökről szóló határozat módosításra került az 
előző testületi ülésen. Ezzel nincs teendő. Az eszközök átadásra került.
A Pénzügyi bizottságnak kellett átdolgoznia a beszámolóját a pontatlanságok miatt.

Dr. Kenyeres Imre képviselő, bizottsági elnök: Az átdolgozás megtörtént.
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Cséti Attila polgármester: Illetve volt még egy határozat, hogy a Teleházzal kapcsolatosan tegyen javaslatot. Ez 
az egyebek között megtárgyalásra került.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs.

5. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2008. évi költségvetésére.  

Cséti Attila polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került, melyet a Pénzügyi bizottság megtárgyalt. Átadja a 
szót Dr. Kenyeres Imre elnöknek.

Dr. Kenyeres Imre képviselő, bizottsági elnök javasolja az előterjesztést elfogadni. Az előterjesztés szépen ki 
van  dolgozva.  Precízen  ki  van  dolgozva  az  árbevétel  havi  bontásban.  A  Berek  Beruházó  Kht.  esetében  a 
támogatás 11 millió Ft-tal van beállítva a 23 millió Ft igénnyel szemben. Ez az összeg arra elég, hogy a szűk 
feladatait ellássa. A plusz feladathoz a támogatást hozzá kell rendelni. Javaslatot fog tenni a Kht. munkájával 
kapcsolatban. A 2007. és a 2008. évet nem lehet összehasonlítani, mivel a 2007. év az átalakulás éve volt. 
Javasolják a költségvetés elfogadását.

Cséti Attila polgármester: Köszöni. Van-e még valakinek, hozzászólása, észrevétele?

Szabics  József képviselő:  Komoly  munka  készült.  A  pozitívum  az,  hogy  az  egyes  gazdasági  egységek 
gazdálkodása, mind a bevételei, mind a kiadásai tisztán fognak megjeleni. Így értékelhető lesz a terület munkája.

Perge József képviselő: A közmeghallgatáson az hangzott el, hogy 2,9-3 millió Ft lesz a pénzmaradvány. Az 
előterjesztésben 27.250.000 Ft  szerepel,  majd az áll,  hogy az évet  35 millió Ft  folyószámla hitellel kezdték. 
Tisztázzák ezt.

Kocsis Veronika: A 2,9-3 millió Ft csörgő Ft-ban maradt meg a kasszában. A pénzmaradványt  módosítják a 
függő bevételek, függő kiadások, az államtól várt normatív támogatások. A folyószámla hitel valóban 35 millió 
Ft volt. Mivel mínusz szám nem lehet a költségvetésben, így ez likvidhitelként jelenik meg.

Perge  József képviselő:  Az  új  telkek  közművesítése  18  millió  Ft-tal  tervezve  van,  más  beruházás  nincs 
betervezve?

Cséti Attila polgármester: Így van. Az összes többi beruházás a plusz bevétel terhére valósítható meg.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A normatív állami hozzájárulásoknál az önkormányzatok költségvetési 
támogatása 112 millió Ft, a másiknál pedig 103 millió Ft áll.

Kocsis Veronika: Az első az összes állami támogatást takarja, a másik pedig intézményekre van lebontva.

Molnár János képviselő: A költségvetésben a korábbiakhoz képest eltérő összegek vannak az átalakítások miatt. 
A Berek Beruházó Kht-nál 11 millió Ft támogatás van betervezve.

Cséti  Attila polgármester:  Két  szerződés lesz a  Kht-val,  az egyik  a  köztisztasági  feladatokra vonatkozik,  és 
minden egyéb munkával vagy az intézményvezetők, vagy a képviselő-testület bízza meg eseti megbízás alapján. 
A Berek-Víz Kft. költségvetésében is be van tervezve 4 millió Ft a Kht. számára. A gázvezeték építésénél a 
földmunkát is a Kht-vel szeretnék megcsináltatni.

Molnár János képviselő: Az út kátyúzása plusz feladatként jelenik meg?

Cséti Attila polgármester: Igen. Ebben az összegben csak az alapfeladatok szerepelnek. 

Molnár János képviselő: Jelentős változás volt a Művelődési Háznál. A 2007. évben 11 dolgozó volt, most pedig 
7 fő. 4 fő a különbség. 

Cséti Attila polgármester: A 2007. évi teljesítési adatokat kell figyelembe venni. Ahhoz lehet hasonlítani.
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Molnár János képviselő: Nem látja tisztán, hogy a személy, illetve a bér soron tudtak-e valamit megtakarítani. A 
Művelődési Ház és a fürdő között nincs-e átfedés?

Cséti Attila polgármester: A programokat összeállították, amit majd benyújtanak a testület elé. Megállapodtak a 
szállodákkal is, hogy egy programban képviseljék Berekfürdőt, ne külön-külön.
Például most is van egy reklámkampány, aminek a költségét 4-5 felé fognak elosztani.

Molnár János képviselő: A támogatásoknál miért csak azok a szervezetek szerepelnek?

Kocsis  Veronika: A 12.a)  táblázatban szerepelnek  a non-profit  szervezetek támogatása.  A 12.b)  táblázatban 
pedig  kiemelte  azokat,  akikkel  szerződése  van  az  önkormányzatnak.  Ezek  az  államháztartáson  kívüli 
támogatások.

Cséti Attila polgármester: A Tűzoltóságnál például nem kifejezetten támogatásról van szó, hanem a tűzcsapok 
ellenőrzésének díjáról. Egyébként tartozhatnak a Berek-Víz Kft-hez, hiszen ő gondoskodik vízrendszerről.

Egri Antal alpolgármester javasolja, hogy a Kft. kösse meg a szerződést a Tűzoltósággal.

Cséti Attila polgármester: Ez az összeg pedig kerüljön a tartalékba.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző kéri, hogy hadd nézze már meg először a támogatási szerződést.

Cséti Attila polgármester: Rendben.

Perge József képviselő: Minden non-profit szervezet ugyanannyi, vagy több támogatást kap, mint tavaly, kivéve 
a Sportegyesületet. A Sportegyesület is legalább annyi támogatást kapjon, mint az előző évben.

Cséti Attila polgármester: Tudomása szerint máshonnan is kap támogatást az egyesület.

Perge József képviselő: Ha ugyanannyi támogatást kapnának, mint tavaly, akkor a fennmaradó 6-800.000 Ft-ot 
különféle szponzori támogatásból össze tudnák szedni. A támogatásokat folyamatosan vették fel, nem egyszerre.

Cséti  Attila polgármester:  A  támogatást  9  millió  Ft-tal  kezdték.  Az  Alapítvány,  a  Ceglédi  Mozgássérült 
Egyesület  és  az  Életet  az  Éveknek  Nyugdíjasok  Szövetségének  támogatása  határozat  szerint  történik.  A 
Polgárőrség tavaly 1.200.000 Ft támogatást kapott, ők más forrásból is kaptak támogatást tavaly, de figyelembe 
véve a benzin áremelést, így fogadták el a 250.000 Ft emelést. Így jött ki a 11.110.000 Ft.  Több, mint 2 millió 
Ft-tal több, mint tavaly.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Úgy  emlékszik,  hogy  a  Polgárőrségnek  vásárolt  autó  lízing  díját  a 
támogatás összegéből fogják fizetni. Ez a lízingdíj a költségvetésben is szerepel.

Cséti Attila polgármester: Annyival kevesebb pénzt vesznek fel. Nincs betervezve a költségvetésben semmilyen 
beruházás, se járdaépítés, semmi.
Javaslatot kér, hogy honnan vegyék el a Sportegyesület támogatására kért összeget.

Perge József képviselő: A tartalékból.

Kocsis Veronika: Annak már igazából meg van a helye.

Székely László képviselő: Lehetne pénzt megtakarítani  azzal, hogy ha pl. a Ceglédi  Mozgássérült  Egyesület 
vagy az Életet a Éveknek Szövetség támogatását elvennék. Korábban más is kapott támogatást, most már nem. 
Az idegenforgalmi adót mindenkinek kötelező befizetni, ennek ellenére visszaadják.

Egri Antal alpolgármester: Most történik a csatornabekötések felmérés. Várható belőle plusz bevétel?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Minimális.

Perge  József képviselő:  Vannak,  akik  tagjai  a  társulásnak,  és  rendesen  fizették  a  részleteket,  vannak,  akik 
befizették  az  első  félévet,  és  azóta  nem.  Vannak  olyanok  akik  nem  fizettek  semmit,  és  nem  is  tagjai  a 
társulásnak.
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Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Azoktól be lehet hajtani.

Perge József képviselő: Hány családot érint? Mennyi pénz várható?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: 200.000 Ft/ingatlan. 1-2 millió Ft. Akik lakás-takarékpénztári tagok, azoktól 
nem tudja behajtani a pénzt csak az 50. hó után. De az önkormányzattól, mint kezestől, beszedi a pénzt a bank.

Cséti Attila polgármester azt kéri, hogy a majdani bevételek terhére ne költsenek el semmit.
Javasolja, hogy maradjon így a Sportegyesület támogatása, és majd a bevételek alakulását figyelembe döntenek a 
többlettámogatásról.
 
Molnár  János képviselő:  A  támogatásokkal  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  azok,  akik  tavaly  nem  kaptak 
támogatást, azok most megkeresést sem kaptak a támogatási igény leadására.

Cséti Attila polgármester megkérdezi Perge Józsefet, hogy elfogadja-e így a Sportegyesület támogatástára.

Perge József képviselő: Igen, ha hoznak egy határozatot, hogy júniusig visszatérnek rá.

Cséti  Attila polgármester  határozati  javaslata:  A  Sportegyesület  támogatása  1.000.000  Ft-tal  kerül  a 
költségvetésbe  beállításra.  Az  egyesület  többlet  támogatási  igényére  a  képviselő-testület  2008.  júniusáig 
visszatér.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  a határozatot  8 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

56/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
Sportegyesület támogatása.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Sportegyesület az Önkormányzat 2008. 
évi  költségvetésébe  betervezett  1.000.000  Ft-on  felüli  támogatási  igényére  2008.  júniusáig 
visszatér.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2008. június

Erről értesülnek
1) Cséti Attila polgármester
2) Perge József Sportegyesület elnöke
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai
5) Polgármesteri Hivatal

Szabics József képviselő: Kéri, hogy a visszakeresés céljából oldalszámot írjanak rá a mellékletekre.

Kocsis Veronika: A non-profit támogatásokat tekintve elmondja, hogy a Horgász Egyesület támogatásánál tavaly 
hoztak egy olyan határozatot, hogy olyan arányban fogják az egyesületet támogatni, amilyen arányban fizetik a 
helyiségbérleti díjat a Berek Beruházó Kht-nak. Ez kimarad a 12.a) táblázatból. Így beterveznének 360.000 Ft-ot, 
mivel  30.000  Ft  a  bérleti  díj.  A  Ceglédi  Mozgássérültek  Egyesület  támogatására  pedig  2.600.000  Ft-ot 
terveznének.

Cséti Attila polgármester:  Tegnap tisztázódott a lakbér módja. APEH állásfoglalás szerint meg kell fizetni a 
lakbértámogatás költségeit. Ez a Művelődési Ház költségvetéséből kimaradt. Ezzel módosulna a költségvetés.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A költségvetésben átcsoportosítással ez megoldható, tekintve, hogy a szociális 
ellátás támogatása nem fog 6 millió Ft-ba kerülni. Onnan át lehet csoportosítani 1 millió Ft-ot.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a Horgász Egyesület részére a 360.000 Ft támogatás megállapítását 
átcsoportosítással.

Készült: 2008. február 12-én Oldalszám: 8/14



Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  a határozatot  8 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
Másik módosító javaslat a Művelődési Ház költségvetésének 1 millió Ft-tal való növelése az intézményvezető 
lakbér támogatása céljából.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  határozatot  7  igen,  1  tartózkodó  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta.
Van-e még módosító indítvány?
Nincs.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  a határozatot  8 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

4/2008.(II.12.) sz. Önkorm. rendelet
a Berekfürdő Község Önkormányzatának 2008. évi költségvetésének megállapításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Cséti  Attila polgármester  tekintettel  arra,  hogy a költségvetés  elfogadásra  került,  javasolja  a Berek-Víz Kft. 
üzleti tervének elfogadását. Az üzleti terv az előző testületi ülésen megtárgyalásra került.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  határozatot  7  igen,  1  tartózkodó  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

57/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
Berek-Víz Kft. üzleti tervéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. 2008. évi üzleti  tervét 
elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Oros István ügyvezető 
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai
5) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  többször  módosított  25/1995.(II.18.)  sz.  Önkorm.  rendelet   
módosítására az önkormányzati tulajdonú vízközműből szolgáltatott ivóvíz, továbbá a biztosított 
szennyvízelvezetés, tisztítás és kezelés díjainak megállapításáról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az előző testületi ülésen már tárgyaltak az alapdíj bevezetéséről. 
Azért kezdeményezte az újbóli tárgyalást, mert az alapdíj bevezetésével a vízóra hitelesítéseket rendbe lehetne 
tenni. Más településen egy összegben kifizettetik a vízóra hitelesítést. Ha nem fizetik ki, akkor megszüntetik a 
vízszolgáltatást. 

Szabics  József képviselő:  A  múlt  alkalommal  tartózkodott  a  szavazás  során.  Oka  az,  hogy  azok  az 
ingatlantulajdonosok, akik egész évben 2 hónapig tartózkodnak itt, azoknál az adminisztrációs költség ezt fel is 
emészti. Javasolja, hogy az üdülőterületen évente 1 vagy 2 alkalommal számlázzák ki egyben a vízfogyasztást és 
az alapdíjat. Így nem postaköltségre költenék a bevételt.

Cséti Attila polgármester: Lakóterületenként havi elszámolással lenne bevezetve az alapdíj 200 Ft+áfa/hó. Az 
üdülőterületen pedig évi 1-2 alkalommal kerülne kiszámlázásra. 

Szabics  József: Az  órák  lecserélésénél  a  lecserélt  óra  állását  írassák  alá  az  ingatlan  tulajdonosával  vagy 
megbízottjával.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző javasolja, hogy az alapdíj június 1-jétől kerüljön bevezetésre, mivel a számlákat 
már kiküldték.
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Cséti Attila polgármester javasolja, hogy kerüljön bevezetésre 2008. június 1-jétől az előterjesztésben szereplő 
alapdíj, melynek kiszámlázása lakóövezetben havi rendszerességgel, üdülőövezetben pedig igényektől függően 
évi 1-2 alkalommal történik.
Szavazásra bocsátja a rendeletmódosítás elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  rendeletmódosítást  7  igen,  1  tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

5/2008.(II.12.) sz. Önkorm. rendelet
az önkormányzati  tulajdonú vízközműből  szolgáltatott  ivóvíz,  továbbá a biztosított  szennyvízelvezetés, 
tisztítás és kezelés díjainak megállapításáról szóló 25/1995.(XII.18.) sz. Önkorm. határozat módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

7. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Veress  Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda  tantárgyi  órakeret   
növeléséről, illetve a zeneiskolai oktatás támogatásáról.

Székely László képviselő, iskolaigazgató: Az előző testületi ülésen már volt szó a tantárgyi órakeret növeléséről. 
Akkor  úgy  határozott  a  képviselő-testület,  hogy  a  költségvetést  követően  dönt.  Bevezetésre  kerülne 
szeptembertől 1. osztálytól az angol, illetve felső tagozatban megnövelnék a matematika óraszámot.

Cséti Attila polgármester: Szakmailag indokolt?

Székely László képviselő, iskolaigazgató: Igen. Illetve vonzóbbá is tennék az iskolát.

Cséti Attila polgármester: Hány fővel indulna? Kötelezővé tennék?

Székely László képviselő: Beépítenék az órarendbe. Kötelező lenne. 

Cséti Attila polgármester: Ez a 2008. évi költségvetést nem terheli?

Székely László képviselő, iskolaigazgató: Nem.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Ezzel kompenzálnák az óraszám csökkenést mert az kevésnek bizonyult.

Székely László: képviselő, iskolaigazgató: Igen. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem lehetne más tanárral megoldani az oktatást? 

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Ez  évek  óta  probléma.  Szakfelügyeleti  mérést  is  kértek.  Az  oktató 
megállta a helyét, de a tantárgyat nem tudja megfelelően átadni a gyerekeknek.

Cséti Attila polgármester javasolja az óraszám emelés elfogadását, és az eredményesség vizsgálatára térjenek 
vissza az 2008/2009-es tanév I. félévét követően.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  határozatot  8  igen  szavazattal,  ellen  és  tartózkodó szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

58/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
tantárgyi órakeret növelése.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Veress  Zoltán Általános Iskolában a 
matematika-oktatás  színvonalának  emelése  céljából  az  éves  matematika  óraszámot  6-8. 
osztályban 111 óráról 148 órára növeli.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete abból a célból, hogy váljék vonzóbbá az 
itt  és más településen élők számára is a Veress Zoltán Általános Iskola, az angol nyelvoktatás 
bevezetésre kerül 1. osztályban 37 óra/év 2. osztályban 74 óra/év óraszámmal,  a 3. osztályban 
pedig 37 óra/év óráról 111 óra/évre növeli a 2008/2009-es tanévtől kezdődően.
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Felelős: Székely László iskolaigazgató
Határidő: 2008. szeptember

A képviselő-testület  az  óraszámemelés  eredményességét  a  2008/2009.  tanév I.  félévét  követően 
felülvizsgálja. 

Felelős: Székely László iskolaigazgató
Határidő: 2009. február

Erről értesülnek:
1) Székely László iskolaigazgató
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai
5) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: A zeneoktatással kapcsolatosan elmondja, hogy mind a karcagi polgármester, mind a 
Zeneiskola igazgatója azt hangsúlyozta, hogy ha járatni akarják a gyerekeket, akkor fizessék be a támogatást. 
1.703.000 Ft. 20 gyermeket érint.

Dr. Kenyeres Imre képviselő támogatja, és az iskola gazdálkodja ki a költségvetéséből.

Székely László képviselő, iskolaigazgató: Képtelenség kigazdálkodni.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Javasolja, hogy 1/3-át fizesse az önkormányzat, 1/3-át az iskola, 1/3-át 
pedig a szülő.

Molnár János képviselő: Ez gyermekenként 30.000 Ft.

Cséti  Attila polgármester:  Támogatja  a  javaslatot.  Ezt  eddig  az  állam  támogatta.  Ebből  2/3-ot  átvállal  az 
önkormányzat, illetve az iskola.

Egri Antal alpolgármester ezekről tájékoztatni kell a szülőt, aki majd eldönti, hogy ilyen formában vállalja-e a 
taníttatást, vagy sem.

Perge József képviselő javasolja, hogy gyerekenként 50.000 Ft-tal, maximum 1 millió Ft-tal javasolja támogatni.

Molnár  János képviselő  javaslata,  hogy  először  a  Zeneiskolát  keressék  meg  ezzel  a  javaslattal,  és  ha  ezt 
megfelelőnek tartják. 

Cséti  Attila  polgármester:  Javasolja,  hogy  az  önkormányzat  50.000  Ft-tal  támogassa  a  zeneoktatást 
gyermekenként,  de  maximum 1 millió  Ft-ig.  Ha ezt  a  Zeneiskola  elfogadja,  annak  1/3-át  kell  a  szülőknek 
vállalniuk.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a határozatot  8 igen, szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

59/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
zeneiskola támogatása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  berekfürdői  gyerekek  művészeti 
oktatása céljából az Erkel Ferenc Alapfokú Művészetoktatási Intézményt (Karcag, Szabó J. u. 1.) 
gyermekenként 50.000 Ft-tal, maximum 1 millió Ft-tal támogatja az önkormányzat.

Erről értesülnek:
1) Erkel Ferenc Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Karcag, Szabó J. u. 1.
2) Cséti Attila polgármester
3) Székely László iskolaigazgató
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Készült: 2008. február 12-én Oldalszám: 11/14



5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Berek Beruházó Kht. 2008. évi beruházásairól.  

Cséti Attila polgármester: Az előterjesztés az előző testületi ülésen kiküldésre került. Arról kell dönteni, hogy 
hol jelöljenek ki a Berek Beruházó Kht-nak egy telephelyet.

Szabics József képviselő: A Beruházási bizottságnak volt egy javaslata.

Perge József képviselő: A Gabika Trans által bérelt telephelyet  javasolják, illetve a Gabika Trans által bérelt 
terület mellett. A Tatárülés utcára szoborpark van tervezve, azt nem javasolják. Nem javasolják a lakóterület 
közelében elhelyezni a gépek zaja miatt.

Kovács Sándor ügyvezető: Három területet ajánlott. Cél az volt, hogy a terület megközelíthető legyen, legyenek 
közművek. Muszáj a telephelyet kialakítani. 

Oros István ügyvezető: A fürdő területén semmiképpen se legyen a telephely. Felmerült a vízmű-telep is, de ott 
semmiféle gépmozgás nem lehet a kitermelő kút mellett. 

Cséti Attila polgármester: Javasolja a Gabika Trans által bérelt területet kijelölni telephelyként. Bízzák meg a 
hivatalt, hogy vizsgálja meg a Gabika Trans szerződését, és amennyiben lehetséges, adják át a területet a Berek 
Beruházó Kht-nak. Határidő: 2008. február 29.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  határozatot  7  igen,  1  tartózkodó  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

60/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
Berek Beruházó Kht. telephelye.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek Beruházó Kht. telephelyeként a 
temető mellett lévő, a Gabika Trans által bérelt területet jelöli ki.

A  képviselő-testület  megbízza  a  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy  vizsgálja  meg  a  Gabika  Trans 
szerződését,  és amennyiben lehetséges,  bontsák fel a szerződést,  és adja át a területet  a Berek 
Beruházó Kht-nak. 

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2008. február 29.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Cséti Attila polgármester
3) Képviselő-testület tagjai
4) Polgármesteri Hivatal

Kovács Sándor ügyvezető: A kisteherautó vásárlás ismét évek óta probléma. Vállalja a törlesztő részletet a Kht. 
Kéri, hogy a havi lízingdíj egy részét finanszírozza az önkormányzat.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A javaslatban az áll,  hogy be tudja fizetni a kezdő tőkét, illetve tudja 
fizetni a lízing díjat, csak ha nehézségek merülnek fel, akkor segítse az önkormányzat.

Kovács Sándor ügyvezető: A szállítással mindig problémája van, ezért szükség lenne a kisteherautóra. 

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Valamilyen garanciát vár?

Cséti Attila polgármester: Amennyiben a Kht. nem tudja a részletet fizetni, az önkormányzat besegít, de azt a 
Kht-nak vissza kell fizetnie.
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Kovács Sándor ügyvezető: A temetőbe is szeretne néhány beruházást elvégezni. Urnafalat építeni, lajtos kocsit 
venni.

Cséti Attila polgármester: A Kht. saját bevételeivel fejleszti saját magát. A plusz bevételekből tudják az egyéb 
beruházásokat elvégezni.

Perge József képviselő: Elfogadták a Kft. költségvetését. A Kht-jét nem kell elfogadni?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Benne van az önkormányzat költségvetésében.

Cséti Attila polgármester:  Benne van a költségvetésben a támogatása a minimális feladatokra,  a többit pedig 
szerződés alapján fogja elvégezni.

9. Napirendi pont: Egyéb aktualitások.  

9-1. Egészségbiztosítási rendszer átalakítása.

Cséti  Attila képviselő:  Egy  kivonatot  küldött  a  karcagi  képviselő-testület  a  január  31-én  tartott  ülésének 
jegyzőkönyvéből, hogy a térség önkormányzata ne támogassa az egészségügy átszervezését. A téma okafogyottá 
vált, mivel az Országgyűlés elfogadta a törvényt.

9-2. Régi gépház elbontása.

Cséti Attila polgármester: Oros Istvántól javaslatot kapott a régi gépház elbontására. Támogatja az elképzelést.

Oros István ügyvezető:  A fürdőnyitásra  el  tudják bontani,  füvesíteni  fogják  a területet.  Egy kulturált  képet 
mutatna. Lenne ott egy múzeum, és egy elsősegélynyújtó helyiség. Kulturált megjelenés a cél.

Cséti Attila polgármester javasolja, hogy a múzeum céljára használható elemek maradjanak meg.

Perge József képviselő szeretné, ha rögzítenék az eseményeket.

Cséti Attila polgármester javasolja a régi gépház elbontásának támogatását a múzeum céljára használható elemek 
megtartásával.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  határozatot  8  igen  szavazattal,  ellen  és  tartózkodó szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

61/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
régi gépház bontása.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a fürdő területén a régi gépház 
elbontását, a múzeum céljára használható elemek megtartásával.

Erről értesülnek:
1) Oros István ügyvezető
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai

9-3. Szennyvíztelep.

Cséti Attila polgármester javasolja, hogy az anyagot a Beruházási bizottság vizsgálja meg.

Oros István ügyvezető: Az anyag két ajánlatot tartalmaz. 15 nap alatt vállalják az elkészítést. 
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Cséti Attila polgármester a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. Törvény 12.§ (4) bekezdésének b) 
pontja alapján az ülés további részében zárt ülés tartását javasolja.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

62/2008.(II.12.) sz. Önkorm. határozat
Zárt ülés tartásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. Törvény 12.§ (4) bekezdés b) pontja alapján az 1. napirendi pont tárgyalására zárt ülést 
rendel el.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

Cséti Attila polgármester megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét, a nyílt ülést berekeszti. 

k. m. f.

/: Cséti Attila :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Körmendiné Baksán Mária :/ /: Székely László :/
képviselő        képviselő

Készült: 2008. február 12-én Oldalszám: 14/14


